
ZÁPIS 

 
z 5. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 

konané dne 25.04.2023 od 14:00 hod.  

on-line formou 

 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Ing. Tomáš Pětivoký,  

Jiří Regner, Matěj Hlavatý, Martin Podveský 

 
Omluven:  Jan Janeček 

 
Nepřítomni: Pavel Volk, Ing. Pavel Bartoš 

   

Hosté:  Ing. Bohumil Pecold 

        

Program jednání: 

1. Zahájení a přivítání přítomných 

2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu 

3. Plán rozpočtu IT pro rok 2024 

4. Propojení zdravotnických zařízení do eMeDOcS 

5. Zavádění Helpdesku pro nové organizace 

6. Evidování majetkových smluv v kraji 
7. Sjednocení webových stránek kraje 

8. Získání domény "khk.cz" a registrace "kraj_khk.cz" 

9. Založení výboru pro Informační strategii kraje 

10. Nový software pro evidenci usnesení 
11. Aplikace Cityvizor pro rozpočtový přehled 

12. Různé 

 
K bodu 1 

Zahájení, přivítání přítomných 

 
Jednání ve 14:00 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.   

 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT je přítomno 6 členů komise (po zahájení se 
dostavil další 1 člen). 
 

 
K bodu 2 

Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu  

 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu úvodního jednání komise IT a 
současně o odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen              
Ing. Tomáš Pětivoký. 
 

http://khk.cz/
http://kraj_khk.cz/
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schválení ověřovatele zápisu Ing. Tomáše Pětivokého 

schválení programu 5. jednání 
1. hlasování: 
Pro    6 

Proti   0 

Zdržel se  0 

Návrh byl přijat. 
 
Program 5. jednání komise IT byl schválen. Ověřovatelem zápisu z 5. jednání komise IT byl 
určen Ing. Tomáš Pětivoký. 
 

 
K bodu 3 

Plán rozpočtu IT pro rok 2024 

 
Příprava rozpočtu Královéhradeckého kraje v oblasti informatiky pro rok 2024 je v plném 
proudu. Na krajském úřadě se shromažďují podklady, na jejichž základě se do poloviny května 
2023 vytvoří první návrh rozpočtu k dalšímu projednání, jak uvedl Ing. Bohumil Pecold. Limit 
rozpočtu pro rok 2024 bude zprvu odpovídat schválenému rozpočtu pro oblast informatiky v 
roce 2023. 
 

Letošní rozpočet byl zaměřen na investiční výdaje, zatímco v roce 2024 se očekává vyšší podíl 
provozních výdajů, zejména na služby spojené s obnovou servisních smluv pro softwarové 
aplikace (například Gordic). Očekávaná obnova smluv bude znamenat v určitých případech 
navýšení ceny o kumulovanou inflaci za několik posledních let. 
 

Rozpočet pro rok 2024 bude také reflektovat plánovanou obnovu výpočetní techniky, která 
souvisí s ukončením 5leté servisní podpory pro některé zařízení. Počítá se rovněž s 
pokračováním projektu Kybernetické bezpečnosti a s uzavíráním smlouvy Microsoft Enterprise 
Agreement, která zajišťuje garantovanou cenu pro kraje díky rámcové smlouvě uzavřené 
Ministerstvem vnitra. 
 

 
K bodu 4 

Propojení zdravotnických zařízení do eMeDOcS 

 
Ing. Bohumil Pecold představil eMeDOcS, inovativní systém pro výměnu zdravotnické 
dokumentace mezi zdravotnickými zařízeními Královéhradeckého kraje. Tento systém by měl 
nahradit současné řešení a již nyní je do něj zapojena Zdravotnická záchranná služba 
Královéhradeckého kraje. Plánem je rozšířit využití eMeDOcS do všech krajských nemocnic, 
včetně těch patřících do koncernu Zdravotnický holding Královéhradeckého kraje a.s. Fakultní 
nemocnice Hradec Králové a nemocnice ve Vrchlabí také projevily zájem o zapojení. 
 

eMeDOcS má potenciál zefektivnit výměnu zdravotnické dokumentace napříč celou Českou 
republikou, pokud se do systému připojí další zdravotnická zařízení. Datové centrum pro výměnu 
informací se nachází v Kraji Vysočina. 
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Připojení nemocnic koncernu Zdravotnický holding Královéhradeckého kraje a.s. proběhne 
prostřednictvím krajského konektoru, což znamená, že stačí zajistit připojení zdravotnických 
zařízení k tomuto konektoru - buď pomocí VPN nebo přes optickou síť CESNET. 
 

 
K bodu 5 

Zavádění Helpdesku pro nové organizace 

 
Ing. Bohumil Pecold představil záměr zavést Helpdesk pro další organizace Královéhradeckého 
kraje, konkrétně pro nemocnice koncernu Zdravotnický holding Královéhradeckého kraje a.s. 
Cílem je elektronizace procesu žádanek souvisejících s opravami, technickými zhodnoceními a 
náklady na odstranění havárií na majetku kraje, který je poskytnut k užívání na základě nájemní 
smlouvy. 
 

V současnosti se tyto žádanky zasílají e-mailem, což je časově náročný a neefektivní proces, 
protože veškeré informace nejsou soustředěny v jednotném systému. Helpdesk by poskytl 
přehledné řešení pro správu těchto požadavků a jejich vyřizování, což by zjednodušilo 
komunikaci a zkrátilo dobu potřebnou k jejich vyřešení. 
 

 
K bodu 6 

Evidování majetkových smluv v kraji 
 
Ing. Bohumil Pecold navrhl vylepšení modulu pro evidenci smluv v rámci Jednotného 
ekonomického a informačního systému Královéhradeckého kraje (JEKIS). Cílem je poskytnout 
přístup i příspěvkovým organizacím kraje pro evidenci majetkových smluv. Tyto smlouvy je 
nutné zahrnout do dalších evidencí kraje, zejména v souvislosti s krajským majetkem. Ostatní 
typy smluv příspěvkové organizace evidovat nebudou. 
 

Hlavním úkolem je vytvořit vazbu mezi evidencí smluv a jednotlivými kartami majetku v rámci 
JEKIS, které využívá krajský úřad (resp. Královéhradecký kraj). Současně se jedná s dodavatelem 
JEKIS o implementaci nové funkce, která umožní tzv. "opačný proces" - tedy zpětnou vazbu z 
majetkových karet na smlouvy, které má kraj již z minulosti v evidenci smluv zavedeny. Toto 
vylepšení by mělo přinést efektivnější správu smluv a lepší sledování majetkových vztahů. 
 

 
K bodu 7 

Sjednocení webových stránek kraje 

 
Ing. Bohumil Pecold informoval o zřízení pracovní skupiny, která má za úkol sjednotit webové 
stránky Krajského úřadu Královéhradeckého kraje. Skupinou bude řídit správkyně krajského 
webu, Ing. Iva Hejnyšová. Na prvním setkání této skupiny bude projednán proces, kterým se 
bude při sjednocování webových stránek postupovat, aby byl dosažen jednotný a srozumitelný 
vzhled a struktura pro uživatele. 
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K bodu 8 

Získání domény "khk.cz" a registrace "kraj-khk.cz" 

 
Z předchozích jednání IT komise vyplynulo doporučení zjednodušit doménu používanou 
Královéhradeckým krajem. Ing. Bohumil Pecold sdělil, že krajský úřad již jedná s majitelem 
domény khk.cz o možnosti odkupu za nabídkovou cenu 35 000 Kč bez DPH, přičemž převod 
bude řešen prostřednictvím tzv. "bezpečného převodu". 
 

Jako alternativní řešení se Královéhradecký kraj rozhodl zaregistrovat volnou doménu 
kraj-khk.cz, za kterou bude hradit pouze udržovací poplatek za registraci. Tato možnost zajišťuje, 
že kraj bude mít k dispozici vhodnou doménu, pokud by nebylo možné odkoupit khk.cz. 
 

 
K bodu 9 

Založení výboru pro Informační strategii kraje 

 
MgA. Václav Bartoš zdůraznil nutnost svolat první jednání řídícího výboru týkající se Informační 
strategie Královéhradeckého kraje. Ing. Bohumil Pecold potvrdil, že toto setkání bude v blízké 
době uspořádáno. Členy řídícího výboru jsou Bc. Pavel Bulíček, MgA. Václav Bartoš a Mgr. Radek 
Malíř, kteří se společně zaměří na úspěšné naplňování strategických cílů v oblasti informačních 
technologií pro kraj. 
 

 
K bodu 10 

Nový software pro evidenci usnesení 
 
Ing. Bohumil Pecold informoval členy komise IT o pokračování přípravných prací na zadávací 
dokumentaci pro nový software pro evidenci usnesení, dle rozhodnutí vedení 
Královéhradeckého kraje. Dokumentace bude obsahovat upřesněné požadavky na migraci z 
aktuálního systému, přičemž cílem migrace bude převedení pouze přijatých usnesení orgánů 
Královéhradeckého kraje. Ostatní dokumenty zůstanou ve stávajícím systému, který bude sloužit 
jako archivní zdroj informací. 
 

Nový systém pro evidenci usnesení by měl umožnit samostatnou správu a archivaci dokumentů. 
Z průzkumu trhu vyšlo najevo, že tuto funkcionalitu aktuálně nabízí pouze jedna společnost 
dodávající produkt pro evidenci usnesení. Vedení Královéhradeckého kraje proto doporučilo 
nejprve řešit potřebu pořízení nové spisové služby pro krajský úřad, která je dlouhodobě 
diskutována a připravována kvůli nedostatečným funkcím současného systému. 
 

Až bude vybrán dodavatel spisové služby pro krajský úřad, zadávací dokumentace pro veřejnou 
zakázku na systém pro evidenci usnesení bude upravena a systém bude soutěžen. 
 

 
K bodu 11 

Aplikace Cityvizor pro rozpočtový přehled 

 
V druhé polovině května 2023 bude Radě Královéhradeckého kraje předložena ke schválení 
varianta realizace zveřejnění rozklikávacího rozpočtu Královéhradeckého kraje prostřednictvím 

http://khk.cz/
http://kraj_khk.cz/
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aplikace Cityvizor, která byla již dříve diskutována. Současně bude Rada Královéhradeckého kraje 
rozhodovat o návrhu na schválení členství Královéhradeckého kraje ve sdružení Otevřená města. 
 

Členstvím v tomto sdružení a uhrazením členského poplatku ve výši 49.000 Kč ročně získá 
Královéhradecký kraj možnost využít aplikaci Cityvizor zdarma. 
 

 
K bodu 12 

Různé 

 
Pozvánka na konferenci Internet ve státní správě a samosprávě (ISSS) 
MgA. Václav Bartoš pozval členy komise IT na konferenci Internet ve státní správě a samosprávě 
(ISSS), která se koná v Hradci Králové ve dnech 15. – 16.05.2023. Tato konference představuje 
příležitost pro sdílení zkušeností, poznatků a nápadů v oblasti informačních technologií ve 
veřejné správě. 
 

Diskuze o systému pro agendu odboru investic 

Členy komise IT byla diskutována otázka zajištění systému pro agendu odboru investic. Dosud 
odbor investic pro svou práci využívá pouze sdíleného diskového prostoru pro soustředění 
vyhotovených dokumentů, které jsou však snadno přepsatelné či smazatelné bez 
prokazatelnosti. Z tohoto důvodu odbor investic požaduje pořízení systému, který by byl 
provázán i na další již funkční systémy (usnesení, majetek, ekonomika). 
 

V následujících jednáních a diskusích by měly být zváženy možnosti pro zavedení takového 
systému, který by vyhovoval potřebám odboru investic a zároveň byl kompatibilní s existujícími 
systémy. Důležité bude také zohlednit bezpečnostní aspekty a sledovatelnost změn v 
dokumentech, aby byla zajištěna transparentnost a odpovědnost při práci s citlivými daty a 
informacemi. 
 

 
Závěr 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 5. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie ve 14:55 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky.  

 
 
             MgA. Václav Bartoš 

      předseda komise pro informační technologie 

Ověřovatel zápisu:  

Ing. Tomáš Pětivoký, dne 03.05.2023  

 
Zapsala:  

Ivana Nesvačilová, dne 28.04.2023 

 


